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Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren
Dato: 24. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 705
Ministeren bedes redegøre for, om det er i overensstemmelse med hensigterne i 
sundhedsloven, når et flertal i Københavns kommune har valgt at skære 
kommunallægeordningen væk i ind - og udskolingen og erstatte den med ind- og 
udskolingsundersøgelser med sundhedsplejersker.

Spørgsmål 706
Kan ministeren bekræfte at hensigten med ændringen af sundhedsloven i 2008 
vedrørende kommunallægeordningen var at imødekomme et faldende antal 
læger i udkantsområder hvorfor det derfor var svært at rekruttere læger til 
kommunallægeordningen - og at hensigten ikke var at give kommunerne en 
generel besparelsesmulighed?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Lone Dybkjær (RV)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lone.Dybkjaer@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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